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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Tisztelt Elnök úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Orbán Viktor miniszterelnökhöz

„Kérdések a 2001- 2002-ben véghezvitt 12 állami gazdaság privatizációjával kapcsolatban ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Dr . Lázár János frakcióvezető írásbeli kérdést intézett Önhöz, melyben kéri a Hód- Mezőgazda Zrt .
privatizációjának feltárását .

Ennek tükrében kérem, hogy terjessze ki a vizsgálatot a 2001- 2002-ben, pályázat nélkül privatizál t
12 állami gazdaságok ügyére is, melyek a következőek voltak :

a Dalmandi Mezőgazdasági Rt. ;
- az Agroprodukt- Pápa;
- a Herceghalmi Kísérleti Gazdaság ;

a Dél-Pest Megyei Mezőgazdasági Rt .- Cegléd ;
a Hidasháti Mezőgazdasági Rt.- Murony ;

- a Lajtahansági Mezőgazdasági Rt .- Mosonmagyaróvár ;
a Mezőfalvi Termelő és Szolgáltató Rt.- Mezőfalva ;
a Gödöllő i Tangazdaság- Kartal ;
a Sárvári Mezőgazdasági Rt.- Sárvár;
a Szarvasi Agrár Rt .- Szarvas ;

- a Szombathelyi Tangazdaság ,
a Törökszentmiklósi Mezőgazdasági Részvénytársaság .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A privatizáció intézkedések teljes körű megismerése érdekében ezúton kérem szíves közbenjárásá t
és segítségét az alábbiakban :

induljon vizsgálat annak megállapítására, hogy miért kellett privatizálni a fent megnevezet t
állami gazdaságokat ,
kerüljenek nyilvánosságra a 12 állami gazdaság privatizációs eljárásának dokumentumai, a
privatizáció minden eleme,



kerüljenek teljes kör űen nyilvánosságra a 12 állami gazdaság privatizációs szerződései ,
induljon vizsgálat arra vonatkozóan, hogy fennáll-e értékaránytalanság a privatizált állami
vagyon és az annak ellenértékeként a gazdaságokat megszerz ők által juttatott érték között,
amennyiben aránytalanság áll fenn, kerüljön a privatizáció előtti állapot visszaállításra,
kerüljön feltárásra, hogy a társaságban tulajdont szerz ő felek maradéktalanul teljesítették-e
a privatizációs szerződésekben tett vállalásaikat, amennyiben nem, a szerződés tartalmazott-
e megfelelő garanciákat, s azok érvényesítése valóban megtörtént-e ,
legyen elérhető a nyilvánosság számára, hogy a 12 állami gazdaság, a privatizáló társaságok,
illetőleg az azok mögött álló természetes személyek a privatizáció óta milye n
támogatásokban részesültek és milyen formában számoltak el azok felhasználásáról .

Fentiek érdekében kérem Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy szíveskedjen ezen ügyekben bels ő
vizsgálatot elrendelni .

Várom Miniszterelnök Úr megtisztelő válaszát .

Budapest, 2010 . szeptember „ZZ”
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